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The Dynamic Duo - Valná hromada a
jarní brigáda

By BVC ŽRALOCI, 11.03.2023

Všem Žralokům, kteří se ještě rochní v zimním spănku se
na vědomost dăvă, že jest ten pravý čas pomalu roztăčet kladiva,
ladit zăpěstí a přemlouvat kolena k další sezóně na písku a
antuce. Sprăvní výbor v únoru zasedl ke stolu, u kterého se
zaklădala Interliga, a vnímaje duchovní sílu místa, posklădali
poměrně slibný kalendăř pro sezónu 202«.

Letošní kalendăř je tak již možné kriticky zhodnotit na
webových strănkăch zde. Vyjma něho se v průběhu této zimy
udălo několik změn týkajících se provozu Klubovny a Areălu U
Jezera vůbec. Tento týden byl všem členům rozeslăn e-mail s
pozvănkou na valnou hromadu, kde již tradičně bude sprăvní vý-
bor informovat o probíhajících aktivităch a budoucím směřovăní.

Termín jarní brigădy byl určen na 15.0».202« v 10ȷ00.
Vyjma standardního odzimovăní năs čekă i širší údržba.

Pokud někomu nepřišel e-mail s pozvănkou na VH, zkon-
trolujte prosím nejprve spam a poté případně zašlete e-mail
na info@bvczraloci.cz, či volejte na číslo +»20 721 026 166.
Mohlo se stăt, že jste z nějakého důvodu (např. změna mailové
adresy), vypadli z aktuălního seznamu členských adres.

Na viděnou nejpozději v dubnu!

- sprăvní výbor BVC Žraloci Pňov-Předhradí

Heslo většiny brigăd...

Sezóna 2023 zahájena
By JOSEF BENEŠ, 16.04.2022

V pătek 1». dubna proběhla již tradičně (a již po 18té) v
Klubovně U Ručouna valnă hromada našeho klubu. Účast byla
hojnă, vše se vyřídilo bez problémů, na programu nebyly žădné
kontroverzní body, ostatně vše si přečteme v zăpisu, který byl
vyhotoven zapisovatelkou VH Radkou Machăčkovou a rozeslăn
mailem mezi členy. Za hodinu tak bylo vše odschůzovăno a
mohla začít ta důležitější čăst, volnă diskuse na aktuălní témata
politiky, sportu, sousedských vztahů, jak rostou ředkvičky a
kolik vlastně mă Milda nových malých krălíčků. Z členů šel
mălokdo domů před půlnocí a tak jsme v podstatě přešli rovnou
do sobotní brigădy.

Ta se opět velmi vydařila a udělalo se opravdu velký kus
prăce včetně úklidu venkovní garăže a zahradnických prací.
Přišli téměř všichni a ti co ne, jsou již napsaní na další aktivity
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včetně natěračských prací. Po boku tradičních členů se po
zimě objevila jako vylíhlă kuřătka z vajček také naše mală
budoucnost, kteră vyrůstă u Malů, Tkăčů, Delongů, Dobiăšů,
Machăčků a dalších.

Po necelých čtyřech hodinăch jsme tak mohli konstatovat,
že všechna » hřiště jsou připravena a sezóna může vypuknout!
Všem dnešním brigădníkům děkujeme za poctivě odvedenou
prăci ve prospěch klubu a přejeme hezkou, nejen volejbalovou
sezónu.

(Păr foto střípků od Blăži zde.)

Ema a s Luckou vyvăděly (výjimečně)

První jarní
By MATĚJ KUDRNA & O., 16.04.2022

V sobotu 22.0». jsme v Pečkăch na drăze zahăjili druhou
făzi sezóny KP-2 s družstvem SK Volejbal Kolín B. Kolíňăci
năs ještě před zăpasem poněkud překvapili počtem dostavivších
se hrăčů a také brzkým příjezdem. Naše sestava byla čăstečně
nekompletní, do zăpasu jsme nastoupili jak bez některých
zkušených útočných es, tak bez trenérského vedení.
V prvních dvou setech se do rotace zapojili mladé pušky (Davson
a Honza F.), bohužel však ostatní hrăči svými hloupými chybami
nedovolili v dalších setech puškăm setrvat v sestavě a museli
jsme vybojovat vítězství až v tiebreaku. Po úpravě kurtu a
značnému posilnění soupeřů alkoholem jsme v druhém zăpase
měli jednoduchou prăci a zvítězili jsme v jistě rekordním čase
«ȷ0. Na tzv. "první jarní" je to výsledek dobrý, ale sejít se na
trénink năm jistě neuškodí.
Poučení z víkendu je dvojí. Pro Žraloky je tím hlavním nekazit
podăní (hlavně po timu, že jo Măťo) a tak nějak celkově se
snažit nedat soupeři 10 bodů zadarmo v každém setu. Druhým,
obecnějším poučením, je nepít alkohol alespoň během mistro-
vských, ba i jiných utkăních. Alkohol byl rozdílovým faktorem
mezi prvním a druhým zăpasem, a byla to trochu škoda.

Sestava domăcíchȷ David B., Ondřej B., Vít B., Honza
F., Matěj K., Michal H., Slăvek R., Harley, Filip V., Koudy

Žraloci - Kolín «ȷ2 (17,-2«,15,-2»,11), «ȷ0 (»,15,11)

22. ročník Memoriálu Jindry
Kratochvíla

By JOSEF BENEŠ, 03.05.2023

Turnaj, kterým Žraloci tradičně zahajují sezónu, znă svůj
termín!
Jak již bývă zvykem, na přelomu dubna a května, kdy počasí
je stăle vrtkavé, ale kurty už odzimované, přichăzí Memoriăl
Jindry Kratochvíla jako ony krokusy ve znăme písničce dua
Svěrăk-Uhlíř. Stejně je tomu tak i letos a tak všechny srdečně
zveme, ať už v roli hrăčské či divăcké, aby zavítali na úvodní
klăní sezóny 2022.
Termínȷ «0.0».2022

Startȷ 9ȷ00

Păr zăkladních informacíȷ
– amatérský turnaj trojic, ovšem tým jako takový může být i
vícečlenný,
– každý tým musí mít na kurtě vždy alespoň 1 ženu, dítě U17,
nebo osobu starší 50ti let,
– kapacita 16 týmů,
– registrační formulăř a propozice naleznete na webu (Kalendăř)
– registrace do 28.0». nebo naplnění kapacity.

Těšíme se na Văs!

BVC Žraloci

Vítězové MJK
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Do Pňova-Předhradí se opět vrátila
národní tour (ČP1*)

By BVC ŽRALOCI, 17.05.2023

Českă nărodní série turnajů se po kratší odmlce znovu podí-
vala také do Pňova-Předhradí. Shrnující člănek z proběhlého
Českého pohăru 1* mužů (12.-1». května), včetně vyjădření
vítězů a celkových výsledků, je k přečtení na svazovém webu.

Fotografie k prohlédnutí i ke stažení jsou dostupné na
žraločím rajčeti. Případně ve fotogalerii na webu.

Stupně vítězů

Důstojné zakončení sezóny 2022/2023
By JOSEF BENEŠ, 08.06.2023

O minulém víkendu proběhl zăvěrečný turnaj soutěže pře-
boru Středočeského kraje (KP-2), který se odehrăl v pomyslné
“Mekce” výkonnostního volejbalu v Dobřichovicích. Năš tým
obsadil po dlouhodobé čăsti «. příčku a tak společně se čtvrtou
Kutnou horou se kvalifikoval prăvě do tohoto turnaje o konečné
7-1». místo v celé soutěži. Našimi soupeři ve skupině byly
týmy Dobřichovic C a Lăzně Toušeň.
Po dvou výhrăch (2ȷ1 a 2ȷ0) jsme postoupili do pomyslného
finăle, tedy zăpasu o konečné 7. místo v kraji. Tam jsme
narazili na silný a sebevědomý tým VK Rakovník. Po dvou
velmi vyrovnaných setech nakonec musel rozhodnout tie-break.
Vedli jsme 12ȷ10, abychom po třech nevynucených chybăch
prohrăvali 12ȷ1« a poté museli odvracet několik soupeřových
mečbolů. I my jsme měli několik mečbolů a nakonec se set
protăhl až do stavu 20ȷ19, kdy navrătilec Martin Hlavatý,
rozpomenuvší se na svă brankăřskă léta, úžasným zăkrokem
v poli (pro ostatní spoluhrăče naprosto nečekaným) získal
možnost zăpas ukončit a svojí năslednou smečí tak i učinil!
Hochy z Rakovníka jsme tak v tie-breaku šťastně udolali a v

konečném účtovăní celé soutěže obsadili 7. příčku.
Všechna čest také năleží chlapům a dămăm z Dobi, kteří na
sebe vzali organizaci a pohostili năs ve svém krăsném areăle,
který jim můžeme všichni tiše zăvidět. Dămy, Same, Jardo a
všichni ostatní, díky!
Co se hodnocení sezóny, na to je jistě stăle brzy. Rozhodně
však proběhne na zăvěrečném posezení v Předhradí na hřišti v
pătek 16.6., kam jste všichni srdečně zvăni. Je určitě potřeba,
abychom si zodpověděli păr zăsadních otăzek, jak a zda vůbec
budeme v příští sezoně pokračovat, a pokud ano, pak v jaké
sestavě.

V pătek večer se na Văs všichni těšíme na terase U Tří
Borovic.
Celkové výsledky finălové čăsti zde.
Na fotce shledăní poloviny týmu Befiko - postrach antuk střed-
ního Polabí a okolí, který působil mezi lety 1986 a 1992.
Zleva - Josef Beneš ml., Jakub Koloušek, Petr Beneš

Pepa B., Kuba Koloušek (Kolouch), Petr B.

Polabská liga #1, aneb žraločice
vzmužte se!

By O., 28.06.2023

Po loňském zdařilém pokusu obnovit Polabskou ligu se
letos opět mladí Žraloci rozhodli otestovat apetit amatérské
volejbalové komunity. Výsledkem jsou dva turnajové víkendy,
z čehož ten první spadl do víkendu s datem 17.-18. června.

Na sobotu 17.06. byly naplănovăny souběžné turnaje mužů
a žen a v neděli 18. năs čekali tradiční mixy. S blížícím se
termínem turnaje bylo však organizătorům stăle více zřejmé,
že turnaj žen budou nuceni zrušit. Startovní listina totiž zela
prăzdnotou, kteră možnă vytvořila jakési vakuum nejistoty
ohledně naplnění startovky. Zde možnă lze vytknout členkăm
BVC Žraloci, že neposkytly svojí účastí jisté úvodní ujištění, že
bude s kým poměřit síly, což mohlo některé přespolní hrăčky
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odradit. Snad se tento černý puntík podaří odčinit v srpnu, kdy
năs čekă další klăní v rămci Polabské ligy.

Mužskă čăst turnaje proběhla ve velmi dobré atmosféře,
byť trochu komorní, což ovšem na škodu nebylo. Z původních
osmi přihlăšených dvojic nakonec dorazila pouze šestice, když
po jednom včasném odhlăšení došlo i na jedno drobné faux
paux. Jarda Choutka si zdărně popletl dny a tak ho ranní
telefonăt od Hlavy, ve kterém zazněl dotaz vyloženě na těloȷ
"Kde jste, tyvole?", poněkud překvapil. Přistoupilo se tak na
systém šestičlenné skupiny, každý s každým. To se ukăzalo
jako fajnové rozhodnutí, jelikož jsme tak mohli v poklidném
tempu, které tu a tam přerušil déšť, bouřka či pauza na výborný
oběd, celou sobotu věnovat rozvoji volejbalových hodnot. Do
turnaje navíc naskočily hned tři bratrskă dua, což jen podtrhlo
panující pohodovou atmosféru. Vedle dvou părů značky B-B
ještě přišli otestovat sílu bratrského vztahu také Jarda a Petr
Horăkovi. Nejvíce se dařilo Pepovi s Petrem Benešovým, kteří
v posledním zăpase skupiny odvrătili năpor Hlavy s Ondrou a
neporaženi tak stanuli na 1. příčce. To byl vynikající výsledek
i pro ostatní zúčastněné, jelikož jinak by se celý turnaj musel
jistě opakovat.

Do nedělních mixů naskočilo 1« dvojic z nichž jedna
nejmenovană (Džango-Lily) pořăd dluží metr piv za pozdní
dohlăšení, jen pro pořădek. Přistoupilo se na systém » skupin,
které năsledoval 1KO pavouk. Trade mark Polabské ligy,
kterým je hra na « vítězné sety do 11 byl zachovăn, a nutno říct,
že pětiseťăčků bylo požehnaně. Vybojovat si bye v předkole
výhrou ve skupině vyložené přišlo vhod. Úroveň byla dobră,
brăna čtvrtfinăle zůstala zavřenă nejen všem domăcím dvojicím,
ale také některým dalším velmi dobře hrajícím părům, které
se však nepoddali smutku a vytvořili důstojnou atmosféru
finălovým bojům. V dvou souběžně hraných semifinăle se
utkali Pískomilové vs. Džango-Lily a Nikita-Daria vs. Stařec a
moře, což je dvojice, kteră loňskou Polabskou-Revival vyhrăla.
Bohužel se Nikitovi s Dariou nepodařilo přetrhnout vítěznou
šňůru dvojice z pera Ernesta Hemingwaye, kteră tak mohla
usilovat o obhăjení mixového prvenství. Druhé semifinăle se
více vydařilo Pískomilům, na kterých tak ve finăle stăla čest
všech ostatních. Bohužel však Boris, spěchající na rande do
Prahy, nepředvedl pečlivou hru, kteră ho celý den šlechtila.
Stăhnuvší tak ke dnu i svojí parťačku, padl za oběť Starci a moři.
Konečné pořadí tedy byloȷ 1. Stařec a moře, 2. Pískomilové, «.
Nikita-Daria, ». Džango-Lily. Ostatní jsou v propadlišti dějin.

Na zăvěr poděkovăní všem zúčastněným, kteří jsou v dnešní
rychlé době ochotni zpomalit a străvit den, či dokonce víkend
pobíhăním, skăkăním a padăním za balónem. Byly to pěkné
dva dny a BVC Žraloci jsou vděčni za každý dobrý sport.

Na viděnou třeba v srpnu, kdy năs čekă Polabskă # 2 !

Několik foto střípků je dostupných na žraločím rajčeti a
fotogalerii na webu. Moc se nestíhalo fotit, kdo fotky mă a
chce sdílet, klidně přes nějaké uložiště na infobvczraloci.cz a
my doplníme do alba.

Stupně vítězů MIXů

Červencová klasika aneb Kemp a
jednohvězda v Poděbradech

By VÍTEČEK ANEB BAZÉNKOVÝ PRINC, 19.07.2023

Jako každý rok jsme se začătkem července setkali, abychom
se v průběhu jednoho týdne pokusili zlepšit především naše
volejbalové, ale i jiné, „sociălní“, dovednosti. Nečekalo năs nic
lehkého, neboť podle meteorologických expertů mělo panovat
extrémní počasí v podobě tropických veder a vydatných slejvăků
(jak by řekl můj tatínek „Chčije a chčije“). Ti nejpilnější z
năs se v areălu BVC Žraloků setkali již v neděli odpoledne,
aby doladili několik technických maličkostí a celkově připravili
zăzemí pro nadchăzející Kemp. Tímto bych chtěl všem, kteří
přišli pomoci poděkovat za odvedenou prăci.

Pondělní dopolední trénink představoval spíše seznamovăní
s balónem a připomenutí si, kam že se to vlastně odrăží. Ve-
doucí kempu, pan Klobouček, rozdělil veškeré účastníky do
5 výkonnostních skupin (muži, ženy, junioři, naděje a potěr).
Obě tréninkové făze (dopolední a odpolední) jsme jako jeden
tým zvlădli výborně a čekala năs zaslouženă koupačka v jezeře.
Năsledující den jsme do toho mohli šlăpnout naplno jelikož
počasí năm přălo a tréninky z pera Holčise alias Pavlika tak
měli výbornou kvalitu. Po » hodinăch na písku přišel čas
se trochu zkulturnit a přichystat si odměnu ve formě večeře
(byly špekăčky). Třetí krizový den byl jedním z posledních
dní, kdy šlo získăvat tzv. „čărky“ a jelikož dosud nikdo neměl
čărku v kategorii „ulička lăsky nebo vějířek“, roztrhl se s nimi
pytel. Druhou făzi tréninku năm navíc zpestřilo počasí, kdy
se střídaly průtrže mračen s lehkým mrholením. V podstatě
po celou dobu tréninku pršelo. Na druhou stranu, díky Bohu
za to, jinak bych čărku za „makačenka“ asi nikdy nezískal.
Ten, kdo totiž nevyměkl a tréninku se účastnil, získal čărku z
tohoto složitého odvětví. Na zăvěr dne se mohli zăjemci zapojit
do všemi milované vědomostní hry „Labyrint vědomostí“ a
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rozmnožit tak čărky z deskovek.

Od čtvrtečního răna již byla cítit nervozita z přibližujícího
se turnaje, jehož start byl naplănovaný po obědě. Jelikož se
nasazení do turnaje určuje podle počtu získaných čărek ve
všech kategoriích, všichni se snažili doplnit si všechna volnă
políčka, kde jim čărka zbývala. Na ty z năs, kterým se to
nepovedlo, čekalo večer „za trest“ recitovăní băsničky, ideălně
z vlastní tvorby. Z turnaje se stihly odehrăt skupiny ze kterých
postupovaly všechny týmy do dalšího dne, kde se hrăl pavouk
1-KO. Vítězství ve skupině zajišťovalo bye v předkole, což se na
pătek răno vždy hodí, a tak byly k vidění i vyhecované souboje.
Večer se konalo již tradiční Hemžení, téma shromăždění bylo
pořekadla a přísloví. Nutno podotknout, že i takto složité téma
dovedli kempaři pomocí rozličných převleků a scének ztvărnit
bravurně. Nestrannă porota hodnotila kostýmy skrze decibely
projevující potěšení z daného převleku a té největší bouře
dosăhl Kvapoš, který tak získal ocenění pro nejlepší převlek
(vítězné příslovíȷ vzít nohy na ramena). Udělovali se i další
ceny, například pro naši stălici Harleye. Năš Bazénkový krăl po
dlouhých letech zvlădnul pokořit výzvu „Jătra staré dămy“ a
získal tak čestný bazének, který ale zůstane navždy prăzdný.

Poslední den se dohrăval kempový turnaj, kde se ve finălové
čtveřici utkaly týmy ve složení Klobouček-Mašín, Kvapoš-
Kăja, Fíla-Radka a Óňa-Lenka. Nejlépe se dařilo druhému
jmenovanému týmu, který celý turnaj prošel bez jediné prohry
a po zăsluze mohl být vyhlăšen jako nejlepší tým turnaje.
Dăle skončili Fíla-Radka – 2.místo, Óňa-Lenka – «.místo,
Klobouček-Mašín – ».místo. Ostatním dvojicím děkuji za účast,
předvedly krăsné a bojovné výkony, ale na zvěčnění to tentokrăt
bohužel nestačilo.

Tímto klăním năm skončil Kemp 202«, ale Žraločího
proplouvăní pískovými kurty tento týden ještě dosti nebylo. V
odpoledních hodinăch se totiž rozehrăvala kvalifikace ČP 1*
v nedalekých Poděbradech. Hlavní soutěž měla jistou jedna
naše dvojice a to Beneš-Beneš (Víteček s Ondrou pro tăpající).
Zbylé dvě se museli poprat s kvalifikací. Nejdříve rozehrăla
turnaj světoznămă dvojice Beneš-Kubala, kteră vyhrăla první
zăpas za 2» minut poměrně jednoznačně, avšak v dalším kole
je čekalo derby, s naší další dvojicí Holčík-Pavlovský. Tento
souboj lépe vyzněl pro druhé jmenované, kteří vyhrăli zăpas
poměrem 2ȷ0. Năš šaman proto musel uhrăt ještě jeden zăpas v
opravăch, což se povedlo 2ȷ1 nejtěsnějším možným rozdílem
15ȷ1« v tie-breaku, když soupeři zkazili podăní. Velký dík patří
i našim žraločím fanouškům, kteří nelenili a v hojném počtu se
vydali podpořit naše borce. Hlavně díky nim se povedlo všem
žralokům postoupit do víkendové hlavní soutěže.

V sobotu răno v 9ȷ00 se udăla mală kuriozita, když ke svým
zăpasům nastoupili v jednu chvíli tři Benešové. Ani jeden z
nich však nedokăzal dovést svůj zăpas do vítězného konce.
Tento nezdar napravil v 10ȷ«0 Pavlik, který svůj zăpas vyhrăl
a postoupil do dalšího kola, kde bohužel nezvlădl zopakovat
výkon z předešlého zăpasu. I naše poslední dvojice se tak
ocitla v opravném pavouku. Tam se odehrălo repete z păteční

kvalifikace, avšak s opačným vyústěním, dvojice Beneš-Kubala
tentokrăte již poněkud unaveného šéftrenéra Kempu (Pavlika)
udolala. Druhý zăpas Vítečka s Ondrou již vypadal lépe, ale
naši kluci tahali celou dobu za kratší konec a zăpas nezvlădli.
Posledním želízkem v ohni tak zůstali nejstarší účastníci turnaje
Petr s Beanem, kterým je dohromady neuvěřitelných 97 let.
Bohužel ani oni svůj zăpas nezvlădli a tím vyhasl oheň i pro
poslední žraločí želízko.

Byť jsme měli v ochozech převahu, tak hrăči na hřišti
nepředvedli požadované výkony a neodměnili tak svoje věrné
fanatiky. Nyní je čas se pokorně vrătit na písek a do posilovny,
zlepšit fyzickou formu a na příštím turnaji uhrăt lepší výsledky.

Všem volejbalistům zdar a Žralokům zvlăšť!

Účastníci Kempu 202«

S volejbalem za výletem - LP Pískomil
Olomouc
By O., 02.08.2023

Když na začătku letošní pískové sezóny provedli Víteček s
Ondrou revival značky Beneš-Beneš na českém volejbalovém
"trhu", čekalo se mnohé. Kopăní do balónů, hăzení čepicí,
občasné emotivní výlevy ze strany šamanů, ba i (s opatrností
a jistou skepsí) nějaké ty výsledky. Dobrých výsledků bylo
poskromnu, ovšem vše ostatní se dříve či později dostavilo. Co
ovšem asi nikdo nečekal, byla skutečnost, že se pod označením
Beneš-Beneš bude na oficiălním turnaj ABV ukrývat i jeden
z bývalých představitelů této značky, Josef Beneš ml. Jeho
mladší bratr Petr stăle alespoň jednou ročně na českou "tour"
vyrazí, typicky do Poděbrad či Pňova. Bylo tomu tak i letos,
když s Přemkem Kubalou v Poděbradech oprăšili olympijské
dresy. Spatřit však staršího z bratrů na české tour v roli hrăč
bývă podobnou vzăcností jako ho spatřit klidného při zăpasech
Žraloků v rămci KP-2. Kdo však v sobotu 22.07.202« zavítal
do olomouckého areălu Pískomil, dočkal se překvapení.
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A aby to nebylo mălo, do letního pohăru v Olomouci
(LP) také naskočilo další žraločí úderné duo, Anna Benešovă -
Vendula Jančíkovă. Předtím, než se po šestkové sezóně v dresu
TJ Sokola Žižkov holky vydaly na svůj první letošní turnaj (v
případě Venduly vlastně první v kariéře), odskočily si ještě
v rămci hostovačky do Modřan na antuku. Mezi dubnem a
červnem tak vesele se svými spoluhrăčkami brăzdily pražské
antuky. Pak přišly první středeční "beache", a co tomu čert
nechtěl, po Kempu došly k năzoru, že nadešel čas poměřit
síly na "nějakej ten svazovej turnaj". Bohužel, na takových
turnajích existuje něco, čemu se říkă žebříčky, resp. body v
žebříčku. Těmi však naše dămy jaksi v danou chvíli neoplývaly.
Naštěstí se pořadatelé v Olomouci v čele s Jardou Pavlasem
rozhodli pro hlavní soutěž o 2» dvojicích, ze kterých bude
šestice kvalifikantů. Holky se na 16ti členné startovní listině
pro kvalifikaci ocitly s nula body na 15. místě, takže pohoda
jazz, do turnaje mohli nastoupit.

Păteční kvalifikaci holky zvlădly bravurně. K postupu
potřebovaly dvakrăt vyhrăt, přičemž měly jednu opravu. Tu
nakonec ani nepotřebovaly a po dvou soustředěných výkonech
mohli spokojeně podăvat zprăvu zbytku výpravy, že teda kvalda
je za nimi a rovnou vyslovit to hlavní co je od jejího začătku
tížiloȷ "Kam jdeme na véču?". Jakmile se celă výjezdní skupina
sjednotila v azylu u babičky Evičky, bylo možno vyrazit do
blízké Radegastovny a doplnit síly před hlavní soutěží. Oba
păry ještě doplnili věrní fanoušci Lenka a Ozzy.

Sobotní hlavní soutěž začala dříve pro Anika s Vendou, které
nastoupily proti nasazeným 9. turnaje, Hrubanovă-Matouškovă.
Holkăm răno příliš nevyšlo a byla znăt také výškovă převaha
soupeřek. Kvalita hlavní soutěže se našim protagonistkăm
připomněla. V opravném pavouku došlo rychle na spravení
chuti a poměrně hladké výhře 2ȷ0, což znamenalo, že holky
neodchăzí z turnaje bez výhry v hlavní soutěži, a také, že
pro postup do neděle je třeba vyhrăt ještě 2x. Hned další
kolo mohlo být velmi rychle hotovo, jelikož soupeřkăm se
nedařilo i přes několikero výzev z hlasatelny dostavit na kurt.
Soupeřky byly zřejmě alespoň čăstečně domăcí, jelikož se
nakonec podařilo dovolat mamince jedné z nich a přišla zprăva,
že "už běží". Holky shovívavě přikývly, ale když se soupeřky
nadăle nezjevovaly, začalo to mezi fanoušky lehce vřít a ozývaly
se slova jako "kontumace!" a "tak ale co bude?!". Konečně
se loudavým krokem dokodrcaly dvě dívčiny a zăpas mohlo s
přibližně čtvrthodinovým zpožděním začít. Holky předvedly
dobrý výkon, ale soupeřky nakonec uhăjily obě koncovky a
zăpas skončil 0ȷ2. Ukăzalo se, že našim hvězdăm také trochu
došly síly všichni se shodli, že je to vlastně dobře. Další zăpas
už by byl příliš. Anik s Vendou si tak mohly spokojeně plăcnout
a vychutnat zasloužené pivko.

To samé se nedalo nutně říci o dvojici Ondra a Pepa. V
ranním zăpase proti dvojici Toufar-Kvíčala totiž v obou setech
ztratili v koncovce vypracované několika bodové vedení. Byla
škoda mnohých nevynucených chyb pramenící na straně Ondra
z přílišné snahy a na straně Pepy, smíme-li to tak říci, hlavně
z příjmu. Pepa byl se hrou spokojen, přeci jen šlo hlavně o

zahrăní. Ondru prohra lehce mrzela, jelikož když se svým
otcem hrăl posledně (pozn. redakceȷ poprvé a zatím naposledy
spolu nastoupili na ČP v Kutné hoře v roce 2011), také se
to obešlo bez výhry. V tomto zăpase cítil šanci urvat první
společné vítězství. V prvním kole oprav narazili na jmenovce
dvojice Ondřej Beneš - Karel Šteker. Došlo i na jedno shledăní,
jelikož s Karlem Ondra kdysi v žăcích oba vyrůstali v USK
Praha. V prvním setu se zdălo, že by tentokrăte mohlo dojít na
první historickou výhru na ABV turnaji, ale díky přemíře chyb
z rukou obou dvou se tato vidina v průběhu zăpasu stăle více
vzdalovala. Ondra na konci druhé sady ještě jak se patří vytekl,
došlo konečně na rozflăkăní již nalomené lahve na pití a tím
působení dvojice Beneš-Beneš na turnaji v Olomouci skončilo.
Jedno je tedy jisté, podmínka derniéry Pepy Beneše, totiž
poslední výhra na turnaji ABV zůstăvă nesplněna. Ondrovi tak
nezbývă než přes zimu nabrat formu a na domăcím LP v roce
202» dotăhnout sebe i Pepu k prvnímu společnému vítězství.
Jen tak bude v srdcích a duších obou dvou v nadchăzejících
letech klid a pokoj.

Na konec turnaje ještě celý ansămbl podpořil dvojici Holčík-
Văclavík v opravě o neděli. Chlapci zdărně udolali dvojici
Toufar-Kvíčala a "pomstili" tak kamarădy. Večerní seance
v oblíbeném podniku Na Břehu Rhony se vydařila famózně.
Nejen, že si u klikovăní s tlesknutím (za zădy) nikdo nic
nezlomil, ale došlo i na koupăní v kašně. Značka ideăl. Răno
se všichni rozjeli na další putovăní, Anik do Prahy za Măťou a
zbytek do Kroměříže, kde na năs čekal Open na Bajdě (vřele
doporučujeme).

Pískomilu díky za hezký turnaj a příští rok v Pňově-
Předhradí se můžete těšit na další pokusy hlavních hrdinů
tohoto člănku o zvěčnění svých jmen v historických zăznamech.

Na viděnou při příštím díle seriălu S volejbalem za výletem,
ať už na písku, antuce či v hale!
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Žraločí repre v Olomouci

Polabská liga #2, aneb revival se, zdá
se, zdařil

By A. & O., 25.08.2023

Když byla v loňském roce vyhlăšena Polabskă liga - Revival,
v mixu emocí okolo toho počinu měly své znatelné zastoupení
také pocity obavy a nejistoty. Není divu. Odmlka byla vlastně
několikaletă již před "Covidem". Nepřeberné množství více
či méně (spíš méně) odborných năzorů a člănků navíc hlăsalo
rozklad zažitých năvyků, nejen těch sportovně zabarvených, a
do toho přišla samozřejmě reakce v podobně nových sociălních
trendů.

V kontextu toho všeho se několik volejbalových nadšenců v
poněkud nevelké obci na Kolínsku rozpomenulo, že ony turnaje,
na kterých před skoro dekădou volejbalově a lidsky vyrůstaly,
byly boží. To i přesto, že jsou spojeny s neustălým obvolăvăním
kamarădů, shăněním parťăků, ukecăvăním bývalých i stăvajících
spoluhrăčů, aby se je vůbec podařilo naplnit. Loňskă vlaštovka
však Polabskou ligu neudělă a tak letos se turnaje vykoumaly
hned dva. Termín druhého padl na druhý srpnový víkend a bylo
příjemné zjistit, že nějakă ta odřenina se v oněch sportovních
năvycích možnă najde, ale rozložené tedy rozhodně nejsou.

Text je o trochu delší, než na co můžou být pravidelní
čtenăři zvyklý. Kapitolky jsou năsledujícíȷ

• Shrnutí turnaje Žen - sobota 12.08.

• Shrnutí turnaje Mužů - sobota 12.08.

• Shrnutí turnaje mixů - neděle 1«.08.

Fotky jsou jako vždy dostupné ve fotogalerii na webu BVC
Žraloci.

Děkujeme Lukynovi, že na năs otestoval svůj nový přírůstek
do své sbírky foťăků. Malý disclaimer, trochu se s ním sez-
namoval a v sobotu raději v rămci testovăní fotil především
bytosti sobě znămé. Pro ostatní z toho plyne ponaučeníȷ člověka
s foťăkem (a Lukše obzvlăšť) vždy na úvod dne vyhledejte,
seznamte se a ideălně pozvěte na něco k pití (limonădu třeba,
mrk mrk). Jisto jistě se pak nejednou zjevíte v hledăčku jeho
stroje.

Všem hrăčkăm a hrăčům děkujeme za předvedené výkony
jak v prvním, tak druhům klăní letošní Polabské ligy. Za rok
se můžete těšit na další turnaje, protože i když to pořădăní
zpravidla přinăší jisté patălie, vždy stojí za to.

Všem Žralokům, kteří přišli hrăt, pomoct, či se jenom
podívat a zafandit děkujeme a jen houšť!

Kalendăř na nadchăzející sezónu Žraloci zveřejňují vždy v
březnu/dubnu. Sledujte web, případně FB pro více informací.
Taky jsme letos zprovoznili Žraločí občasník, tak ho můžete
prubnout.

Omlouvăme se, ale veškerou další propagaci svěřujeme
lidové slovesnosti, protože nejlepší marketing je být popadnut
parťăkem, dăt si păr setů, pivko, jakž takž vyspat, popadnout
parťačku, dăt si păr setů, tlačenku a v pondělí răno si cestou
do prăce libovat jak jsem se jako řízek vălel dva dny v dešti
či parnu v písku a zběsile hăzel, či si jemně pohrăvala s balónem.

Pac a pusu, Vaši Žraloci z Pňova-Předhradí

"
Shrnutí turnaje Žen - sobota 12.08.

Velký počin jde na vrub Žraločicím, které tentokrăt napravily
své zavăhaní z 1. polabské, kdy nesložily ani jeden păr a do
boje nyní vyslaly ihned « domăcí svěřenkyně. Doplnily je
ženské păry z blízkého okolí, z Prahy, ale přijely i staré znămé
tvăře až z Chodova (u Karlových Varů, zdravíme na zăpad!).
Celkem se tedy o titul krăloven 2. polabské ligy utkalo 8 dvojic.
Turnaj již od začătku probíhal velmi nevyrovnaným tempem.
Skupina B se totiž rozhodla si turnaj užít naplno, takže divăci
mohli vidět hned » tiebreaky, kde hrăčky předvedly nekonečné
výměny, ve kterých jim nebrănily ani teploty převyšující «0
stupňů. Skupina A takový přístup nezvolila. Účastnice se
beztak potutelně dohodly šetřit síly do vyřazovacích bojů a
dohrăly svou skupinu téměř o 2 hodiny dříve. Tento čas moudře
využily k odpočinku ve stínu terasy. To však neznamenă, že by
ve skupině A neprobíhala zajímavă utkăní. O ně se postaraly
nejen domăcí obhăjkyně titulu, ale i nejmladší účastnice Laura,
kteră ve svých pouhých 12 letech uměla prohnat leckterou
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zkušenou hrăčku a pěkně soupeřkăm zavařit.

Po krătké pauze na oběd se rozjely vyřazovací boje. Hrăl se
klasický křížek, tudíž první ze skupin se střetly s druhými a třetí
se čtvrtými. Horní čăst pavouku, tedy semifinăle, nepřinesla
žădné překvapení. Obě utkăní vyhrăly păry, které skončily
1. ve skupině. Spodní čăst pavouku naopak překvapila, když
neúnavné vălečnice ze skupiny B zvítězily v obou zăpasech a o
5. místo si zahrăly odvetu ze skupiny. Miča s Elou opět vyzvaly
Verču s Peťou. Souběžně s těmito boji ze rozjelo i finăle a
utkăní o «. místo. V něm nakonec zvítězila děvčata z Chodova,
sestry Gergelyovy, kteră svými nechytatelnými kraťasy za síť
překonala Ălu s Aničkou. Do finăle se k radosti všech žraloků
probojovaly domăcí Anik s Vendy alias Shetlandští poníci.
Soupeřkami jim byly suverénní Blecha s Leňou, které ovšem
nebyly o nic méně znămé. Blechu Žraloci znají jakožto pravidel-
nou aktérku historických polabských a z Leni je již vlastně
stabilní Kempařka. Finăle přineslo vyrovnaný boj, který ke
spokojenosti divăků dospěl až do tiebreaku. V něm bohužel vše
vzali tzv. do teplejch Anik s Vendy, když soupeřkăm víceméně
darovaly celý set, při kterém jen stěží přendaly balón přes síť.
Tím ovšem nechceme nikterak degradovat výkon vítězek, které
neprohrăly jediný zăpas a tudíž si velmi zaslouženě odvezly
domů trofej vítězek.

Shrnutí turnaje Mužů - sobota 12.08.
Do pănské čăsti turnaje se přihlăsila šestice părů, čímž bylo
splněno pořadatelské minimum a turnaje mohl být v sobotu
răno bez okolků zahăjen. Chlapci se rozlosovali do dvou skupin
po třech a podobně jako u holek se hrălo podle Žraločího
TM, na « vítězné sety do 11ti. Obhăjci prvenství z první
Polabké, bratrské duo Pepa a Petr Benešové se ve skupině
A vyzvali dvojice Harley-Filip a Víteček-Lukyn. Oba păry
statečně vzdorovali, ale vidina postupu rovnou do semifinăle
byla dostatečně silnou motivací, aby oba matadory podnítila k
velmi soldiním výkonům. Pepu s Petrem tak čekalo jedno kolo
potřebného odpočinku. Ostatní borci si to ještě rozdali mezi
sebou a museli do předkola. Ze skupiny B nejlépe vyšel Nikita
s Žeňou, kteří porazili jak Ondru s mladou puškou Honzou
Filipem, kterého bedlivě sledoval kritický otec Vašek s o něco
méně kritickou maminkou Janou, ale také Óňu s Măťou. Ti
navíc poněkud nečekaně na úvod dne podlehli 1ȷ« na sety
Ondrovi s Honzou. Úvahu o korelaci herního projevu Honzy a
(ne)přítomnosti jeho rodičů zde rozvíjet raději nebudeme. Tak
či tak, Nikita s Žeňou mohli jít na předčasný oběd a šetřit síly.
Ostatní také čekalo předkolo.

Do prvního semifinăle proti Pepovi s Petrem se po pětise-
tovém zăpolení probili Lukyn s Vítečkem, když jim pătý set
Ondra s Honzou v podstatě předali na zlatém podnose. Nikitu
s Žeňou vyzvali Óňa s Măťou, kteří oklepajíc se z ranní krize,
zdărně udolali Harleye s Filipem. Nikita s Ženou jim však v
druhém semi nedovolili mnoho a když v prvním semi Lukyn
pro zranění břišního svalstva nemohl po 1. setu pokračovat,
finăle bylo jasné. V zăpae o «. místo nahradil Lukyna Honza.
Jsou přibližně stejně staří a v tomto věku potřebují oba hrăt,

hrăt a zase jen hrăt. Óňa s Măťou nic nenamítali, ale «. místo
nakonec v celku v suchym triku uhăjili.

Finăle bylo o něco dramatičtější. Všichni účastníci z řad
Žraloků sice přăli Pepovi s Petrem vítězství, jak jinak. Současně
si však byli vědomi nekonečného připomínăní, jak "starci zase
văleli" nebo jak "Polabskă byla přece generălkou na divoký
karty pořadatele", které by je v dalších (dlouhých) měsících
neminulo při každém setkăní na kurtech, i mimo ně. Jako by si
to toho byl vědom i Nikita s Žeňou, kteří si nehodlali odvést
nic jiného než prvenství. Bohužel pro ně, pošetřené síly ze
skrečovăného semifinăle dovolili hrăt bratrům velmi kvalitní a
precizní volejbal. Po krăsném finăle tak nakonec všichni museli
smeknout, někteří trošku zklamaně, a uznat, že letos prostě
Pepa s Petrem hrăli skoro jak za mlada.

Shrnutí turnaje Mixů - neděle 13.08.
Do nedělních mixů naskočilo răno v 9ȷ00 sedmero părů. Sehnat
ještě onen 8. tým se Ondrovi na exhibičním zăpase v malé
kopané - SDH Pňov vs. TJ Předhradí v Areălu Dušana Pavlíčka
v Pňově - nepodařilo. Petr Horăk by býval šel, ale jeho případnă
parťačka z Kolína neměla čas. Přítomnă sedmička tak byla
rozřazena do dvou skupin. Los z klobouku rozhodl, že skupina
A bude čtyřčlennă, skupina B potom tříčlennă.

Skupinu A relativně s přehledem a bez ztrăty setu ovlădli
Markéta s Óňou, které z druhého místa v semifinăle doplnili
Venda s Ondrou. Domăcí dvojice Jana s Filip a năvštěva s
Tăbora Markéta s Michal tak museli do skupiny o umístění.
Tu ze skupiny B rozšířili další místňăci, manželé Dobiăšovi,
kteří răno odevzdali své tři dcery u babičky Blăži v Pňově
a přišli změřit síly na pískové kurty do Předhradí. Naopak
do semifinăle se z prvního místa probili Vítečk s Mičou a ze
druhého Víťa se Zajdou. Semifinălový křížek tak byl jistý.

Skupinu o umístění zdărně ovlădli Markéta s Michalem,
když se jim podařilo v Bažině udolat Filipa s Janou. Na
konečném sedmém místě se pak svorně umístili manželé Do-
biăšovi. V prvním semifinăle se naplnili papírové předpoklady,
když Óňa s Markétou v hezkém zăpase porazili Víťu se Zajdou.
Naopak v druhém semi se Vendě s Ondrou zdařilo porazit
jedničky za skupiny B Vítečka s Mičou a tak všechny » păry
čekala odveta ze skupiny. V zăpase o «. místo se opakoval
výsledek ze skupiny a na konečném třetím místě tak stanuli
Miča s Vítečkem. Finăle bylo o něco těsnější, ale Ondra poté v
tie-breaku vyprodukoval o păr více chyb než jeho jmenovec po
boku Markéty. Markéta s Óňou tak potvrdili opatrné očekăvăní
a ovlădli druhý turnaj Polabské.

Smeknout by se však slušelo nejen před vítězi, ale před
všemi účastníky. V tropických vedrech, které celý víkend
panovaly, by jistě nějakă forma zpochybnění našeho počínăní
našla opodstatnění. Nikdo však takto po celé dva dny ani na
chvíli nezauvažoval, což je milé. Jistou zăsluhu na tom však
určit mă i znovu objevení vyvedení vody na kurtu č. «, které
nabízelo instantní ochlazení a nebylo nutné pro něj chodit do
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venkovní sprchy za plotem. V jednu chvíli se tak dokonce stalo
nebývalé, totiž že kurt «, který je od nepaměti součăstí oné
"pňovské bažiny", byl mălem oblíbenější než kurt 1. Každă
Polabské sice přinese nějakă nové prožitky, ale to, že by někdo
šel dobrovolně raději do bažiny než na jedničku, by našinec
asi ani v nejdivočejších snech nepředpoklădal. Tak či onak,
Polabskă ligo díky a za rok na viděnou.

Josefa budeme poslouchat další rok...

Několik milých překvapení

Žraloci ve svém živlu na Pirátském
4+2 v Pečkách
By HARLEY, 20.08.2023

19.08.202« se konal již 12. ročník mixového, volejbalového
turnaje v Pečkăch na drăze. Jako už tomu tak bývă, nesměl
chybět tým Jătra staré dămy, který si v trochu improvizované
sestavě jel užít oblíbený turnaj. Hned na začătku turnaje năs
opět potkalo štěstí v podăní úžasného losovăní, kdy jsme šli
losovat jako první tým v domnění, že măme velkou šanci
vylosovat skupinu hrající na antuce. Neúspěšně. Tím naše
prokletí umělé trăvy ve skupině pokračuje a série ročníků

narůstă.

Ze zachmuření z umělky povstalo ovšem velké hecovăní a
touha vylézt ze skupiny z prvního místa, abychom se na antuku
také koukli. Ve skupině jsme narazili na poměrně zkušené
soupeře, ale oba zăpasy jsme zvlădly dobře, i když druhý zăpas
jsme vyhrăli až na body. První ze skupiny postupoval rovnou
do čtvrtfinăle, které jsme k naší smůle opět odehrăli na umělce.
Překvapivě to byl zăpas o dost lehčí než ve skupině, a soupeře
jsme zdolali bez větších problému. Semifinăle năs už konečně
čekalo na antuce, a ještě k tomu s naším oblíbeným rivalským
týmem Bojkot. První set bohužel proběhl tragicky a prohra
20ȷ25 năs velmi mrzela. Do druhého setu jsme si řekli, že teď
musíme fakt začít hrăt, a hlavně se nebăt. Jak bylo řečeno,
tak bylo vykonăno a druhý set šel na năš vrub po stavu 25ȷ16.
K našemu štěstí se stăle hrălo na dva hrané sety a bodový
zisk naznačoval, že Jătra můžou začít ladit formu na finăle.
Jelikož jsme dbali pečlivě na pitný režim – po každé výhře
se odměňovali divně zeleným pitím v moc malých plastových
kelímkăch – a finălový zăpas se hrăl jako poslední toho dne,
naše předčasné jmenovăní se vítězi po každém kelímku se
ukăzalo jako poněkud nemoudré. Soupeř nastoupil do finăle
se zřejmou zkušeností z takovýchto turnajů (pozřeli méně
kelímků), využili naší mladické nerozvăžnosti a zdolal năs v
obou setech 25ȷ15.

Ačkoliv těsně po zăpase bylo zklamăní znăt, během vyh-
lăšení a přebírăní krăsných cen za 2. místo se radost ze hry
a pěkného dostavila. Zhodnocení celého dne je jednoznačnéȷ
jen houšť takových turnajů a jen houšť takových organizătorů
jakými holky umějí být!

Moc děkujeme volejbalu Pečky za krăsný turnaj, v krăs-
ném a milém prostředí kam se vždy rădi vracíme!

Sestavaȷ Koudy, Fíla, Harley, Víteček, Lenka H., Kăja K., Băra
M.

Žraločí repre v Pečkăch
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Střídání generací na Dosmečné
By KAMIL FRÝDA, 21.09.2023

Tak k tomu konečně došlo! Po letech nadvlădy třicătníků
a čtyřicătníků, a to jak v mužské kategorii (Petr, Pepa, Bredy,
Pepa Řehăk starší), tak v ženské (Blăža, Lenka, Radka), se
dopředu asi natrvalo prodralo mlădí! Vítězství mladých byla
sice prozatím těsnă, ale měřeno optikou celého turnaje, naprosto
zaslouženă. Co se tedy na tradičním klubovém turnaji uzavíra-
jícím sezonu, zvaném Dosmečnă, vlastně přihodilo?

V krăsném letním počasí, spíše červencovém než zăřijovém
(09.09.), Jindro díky!, se na kurtech Žraloků sešla velmi dobră
konkurence, 10 žen a 1« mužů. Sice chyběli někteří adepti
na tituly jako byl Ondra, Hlava, Vendy, ale jinak nechyběl
nikdo, kdo pomýšlel na letošní titul. Věkové rozpětí »8 let
mezi nejmladším (Anežka) a nejstarším (Jitka a Pepa Řehăk st.)
slibovalo líté boje. Organizătoři pod vedením Matěje Kudrny
se zdatně vypořădali s nelehkým úkolem sestavit pokud možno
objektivní dvojice spoluhrăčů a protihrăčů a pořadí jejich
zăpasů v zăkladní hrací čăsti, ze kterých se do finălové čtyřky
mezi ženami dostaly favorizované Anik, Eliška, Radka a trochu
překvapivě ze 2. místa i nestărnoucí Lenka. Nechaly tak za
sebou jen o malý krůček po zranění se navracející Blăžu. Mezi
muži se za jasně kralujícím Vítečkem, který neztratil ani jediný
zăpas v zăkladní čăsti, rozpoutal velký souboj mezi zhruba 6
adepty o zbývající « finălovă místa. Šťastnější byli nakonec
Petr, Pepa a velmi velmi těsně Harley před Martinem Dobiăšem.
Finăle, které se tradičně hrălo systémem každý s každým do 15
bodů, bylo v obou kategoriích ve znamení těsného souboje «
hrăčů/hrăček a klíčové role Lenky resp. Harleye, koho vlastně
dotăhnou vítězně na bednu. Nakonec o păr bodů zvítězil Anik
před Eliškou a Víteček před Pepou. Dokonali tak společně
zmíněný generační přerod. A to mají našlăpnuto další, Anežka,
Honza Filip a další.

Celé vyhlăšení vítězů a năsledný kulturní program pak do-
provodil Josef Řehăk st. na svou harmoniku a ukăzal, že je
stejně dobrý hudebník jako bíčař.

Všem děkujeme za účast a za předvedené výkony a doufejme,
že beachvolejbalu letos ještě neodzvonilo, protože năs všechny
dost baví!

Další super sezóna u konce <«

Adventní Carmina v Pňově-Předhradí
By BVC ŽRALOCI, 04.12.2023

Uplynulou nedělí jsme opět vstoupili do doby adventní.
Jako i v letech minulých se v kostele Nanebevzetí Panny Marie v
Pňově-Předhradí rozezní jemné hlasy komorního sboru Carmina
Bohemica a hostí, za vedení sbormistryně Věry Hrdinkové.
Tento rok năs provedou dílem z pera J.J. Ryby, totiž Českou
mší vănoční.

BVC Žraloci a Obec Pňov-Předhradí Văs tímto srdečně
zvou ke společnému sdílení tohoto, mnohdy až spirituălního,
prožitku, který si našel své pevné místo v adventním programu
nejen Žraloků.

Datumȷ 16.12.202«
Zahăjeníȷ 17ȷ00
Místoȷ kostel Nanebevzetí Panny Marie v Pňově-Předhradí

Těšíme se na Văs a přejeme klidné svătky!
Vaši Žraloci
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Plakăt z koncertu.


